
Mötesprotokoll 2023.10
9 okt-23 via TEAMS

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.
PP Patrik Persson
LS Liselott Schönström Sekr
JP Jenny Pålsson
TO Tomas Olsson
ER Emma Rudnert
GR Gabriel Rasmussen adjungerad

Meddelat förhinder: LN Lennart Nielsen kassör
Ej närvarande: CM Carina Månsson adjungerad

§§ 136 MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 137 Föregående protokoll

Protokoll 2023.09 godkändes med ändring av datum för nästa styrelsemöte.

§§ 138 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 139 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. LS informerade om att LN håller på att flytta över från Fortnox till Visma. LN har ansökt

om kortbetalning i Idrottonline. Ansökan har gjorts hos Sparbanken. LN undrade också om ER kunde

kontrollera varför SHRA Malmö inte har betalt distriktsavgiften till Södra. ER kollar upp detta.

§§ 140 Styrelsens planering

MM, JP, ER och TO kommer att jobba med agendan (i Power Point) till planerings och ordförandemötet
28/10 på Bilsportkonferensen i Sollentuna 14–15/10.JP har gått utbildning i Begränsat Registerutdrag.
Kommer att tas upp på ordförandemötet. Planeringsmöte: Informera om möjligheten att lägga in dokument
för de olika sportgrenarna i Google Drive. Viktigt att Södras styrelse också anmäler sig i Idrottonline. LS
skickar arbetsbeskrivning till alla SGA. Är oklart om alla har fått den uppdaterade versionen. Godkännande
av A-licens tävlingsledning. LS skickar till licensavd. Inbjudan till Hyllinge MS 75-årsjubileum. LN och TO
representerar Södra.
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§§ 141 Styrelsens rapportering.

JP fixat med Mikael Olssons, SGA RB, södramejl. LS skickat inbjudan till planeringsmöte, ordförandemöte
och utbildning Pedagogik 15/9 och påminnelse skickades den 1/10. LS har uppdaterat ”vita listan”, ny
version finns i Driven. Södra har ny fadder från SBF, Peggy Dicksdotter Hermansson. MM har haft lite
kontakt med henne och Södra hoppas träffa henne på Bilsportkonferensen 14/10. Distriktsråd, Vad är detta
och för vem? Distriktsrådet ersätter gamla DOG gruppen. Om vi i styrelsen har något att diskutera med
andra distrikt och vill föra detta vidare till SBF. Mejl från Claes E om att ha miljöforum på BKS. Styrelsen kom
fram till att LS meddelar Claes att de inte tycker att det är ett bra förslag, då det kommer att kollidera med
de olika sportgrenarna och ev utbildning där. JP tar fram en ny budgetmall som alla som ska ha en budget,
ska använda. Kommer att finnas i Dokumentbanken på hemsidan. Fått in 2 ansökningar om resestipendium.
Styrelsen behandlar dessa i nov när ansökningstiden har gått ut.

§§ 142 SBF info

Anna Laurentinsson Bilsportkonferens 231014, mejl med de olika sportgrenarnas program.20/9 SBF
afrikansk svinpest, Annas brev 21/9, 29/9 NGK-Masters.

§§ 143 Sportgren/SGA

Förtydligande av DM regler i Racing, godkännande togs via Whats App 21/9. Ungdomsgruppen undrade hur
ekonomin såg ut för deras del, då de ville ha pengar till ett arrangemang. Då LN inte var närvarande får vi ta
upp detta vid nästa möte. JP har haft kontakt med SGA Lådbilar. Han kommer på planeringsmötet 28/10.

§§ 144 Utbildning

Till Rf SISUS utbildning i Pedagogik och Metodik för tränare 25/10, har 7 anmält sig.

§§ 145 Inkommen post

Mejl ang A-licens RB 14/9. MM kontaktar. Mejl från SGA karting med DM resultat till hemsidan. JP har lagt
indet på hemsidan och på Facebook. RF SISU Halland Distriktsidrottsstämma 2024, LS skickat vidare till Putte
(Södras ombud i Halland). Mejl ang resestipendium JP har svarat att vi tar upp det i november när
ansökningstiden är slut. RF Aktuella nyheter LS skickat till klubbarna. Claes E Juridisk rådgivare Södra, JP har
lagt till detta på hemsidan. 9/10 mejl från ungdomsgruppen. 22/9 RF SISU Skåne stöd för
klimatinvesteringar.LS har skickat till klubbarna. RF SISU Blekinge, RF SISU Skåne RF SISU Halland Inbjudan
till SDF-konferens i Växjö 17 – 18 nov. 25/9 mejl från Jessica Pålsson ordf FRCK om Södra vill ”visa upp sig”
på RM i RB i Baltiska hallen i Malmö 3-5 nov. Vi återkommer till Jessica, när vi har kollat upp vem från Södra
som kan vara där.
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§§ 146 Ärendebank

Inget att rapportera

§§ 147 Övrigt

Inget att rapportera.

§§ 148 Nästa möte

27/10 i Malmö.

§§ 149 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson
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